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GRUNDEJERFORENINGEN KÅLMARKEN 
Bestyrelsesmøde, 13. oktober 2011 

Mødet blev afholdt hos Hanne Rosfort 

Deltagere: 

- Formand Hanne Rosfort  
- Kasserer Henrik Jørgensen 
- Karis Reichstein Jessen 
- Allan Gross 

Afbud: 

- Marius Terkelsen 
- Allan Gross 
 
Dagsorden 

1. Referat fra forrige møde 
2. Igangværende sager 
3. Nye sager (henvendelse fra beboere) 
4. Nyt fra udvalg 
5. Økonomi 
6. Eventuelt 
7. Næste møde 

Ad 1 Referat  
Referatet fra bestyrelsesmødet den 29. august 2011 blev godkendt. 
 

Ad 2 Iganværende sager 

1. Miljøstationer 

Bestyrelsen har ansøgt Dragør Kommune om tilladelse til at nedlægge 
flaske- og papcontainterne,  Nogle papcontainerne er fjernet, men 
flaskecontainerne er stadig ikke fjernet. Beboerne parkerer stadig 
uautoriseret affald på stationerne. 

Marius og Poul Larsen indhenter tilbud på afskærmning af 
papircontainerne. 

Ved Sandløkken vil der blive lavet en overbygget løsning, og skuret skal 
have et vindue, således at der kan arbejdes inde i skuret. Hanne rykker 
kommunen for afhentning af flaske- og resten af papcontainere. 

Grundejerne skal informeres. 
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Ad 3 Nye sager 

Regeludvalg 

 

Regeludvalgets opgaver overtages af Bestyrelsen, idet Regeludvalgets 
medlemmer også er medlemmer af bestyrelsen. Det holdes møde 1. 
november kl 19:30, hvor der udelukkende drøftes punkter, der hører under 
Regeludvalget. Udvalget skal have nyt navn. 

Der afholdes bestyrelsesmøde den 6. december kl. 19:00, hvor eneste punkt 
på dagsordenen er vedtægtsændrnger.  

 

Ad 4 Nyt fra udvalg 

Vej og beplantningsudvalget v/Henrik 

Der er indhentet tilbud på sne: kørsel, rydning og saltning. Der indhentes 
tilbud på grønne arealer, så bestyrelsen kan danne sig et samlet overblik. Der 
indhentes tilbud fra 2 leverandører. 

Grøften skal renses op. Den er vokset til, og det betyder, at udløb og kanaler 
er stoppet. Dette bliver en ekstra omkostning, der ikke er budgetteret men 
fremover vil blive indregnet i budgettet hvert 2. år. 

Kloakkerne vil også blive spulet i løbet af denne vinter. 

 

Ad 5 Økonomi 
        Ingen bemærkninger under dette punkt..  

Ad 6 Eventuelt 

        Ingen bemærkninger under dette punkt.. 

 

Ad 7 Næste møde 
    Næste bestyrelsesmøde afholdes den 6. december 2011 hos Hanne Rosfort. 

 


